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Protokoll 3/2023 
fört vid sammanträde med styrelsen för DHR Region Stockholm 

Tid: tisdag den 13 mars kl 18.00-20.15 
Hybrid- DHR Region Stockholm, Kavallerivägen 30, Rissne och 
möte: Microsoft Teams (digital plattform) 

Beslutande: Jaan Kaur (ordförande), Anna Westerberg, Johan Dibb, 
Lena Haglöf, Liza Syeda, Maainikki Pellikka, Magnus Lind-
mark, Patrick Englund och Yvonne Björkman 

I tjänsten: Ingela Larsson och Sari Nykvist 
Förhindrad: Beatrice Kolijn 

§§ 14 – 19

§ 14. Formalia
a) Sammanträdets öppnande
Jaan, ordförande hälsade välkommen och öppnade styrelsemötet.

b) Fastställande av dagordning
Styrelsen beslutade:
att fastställa föreliggande förslag till dagordning. 

c) Val av justerare
Styrelsen beslutade:
att utse Anna till att, jämte ordföranden, justera dagens 

protokoll. 

d) Anmälan av styrelseprotokoll 11/2022
Styrelsen beslutade:
att godkänna anmälan av DS-protokoll 11/2022. 

e) Anmälan av styrelseprotokoll 2/2023
Styrelsen beslutade:
att godkänna anmälan av DS-protokoll 2/2023 
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f) Balanslista 
Lena gick igenom balanslistan. 
Jaan meddelade att Beatrice sagt upp sina uppdrag inom DHR-
regionen, förutom representantplatsen i Kulturförvaltningens sam-
verkansråd, med omedelbar verkan. 
 

§ 15. Beslutsärenden 
a) Ekonomi 

1) Ekonomihantering 
Yvonne föredrog det ekonomiska läget och meddelade att 
det inte finns några underlag för december 2022 så vi behö-
ver få hjälp av vår revisor med detta. Två firmatecknare behö-
ver gå till banken. Yvonne sa även att inget bokslut för 2021 
hittas, dessutom saknas vissa underlag för 2022. 
Styrelsen beslutade: 
att uppdra åt Jaan att sända brev till Gunilla Carlberg för att 

efterfråga var underlag för 2022 års bokslut finns. 
 
2) Ordförandebeslut 
Jaan meddelade att Zakett-korten är igång. 
 
3) Medlemskap i FQ, Forum – Kvinnor och funktions-

hinder 
Yvonne meddelade att AU föreslår att vi blir stödmedlem hos FQ. 
Styrelsen beslutade: 
att bli stödmedlem hos FQ, Forum – Kvinnor och funktions-

hinder för en kostnad av 400 kronor för 2023. 
 
b) Remiss, organisationsöversyn 
Styrelsen beslutade: 
att styrelsen ses för att skriva remissvar den 22 mars kl 18.00-

19.30. 
 
c) Rampservice på pendeltåg 
Jaan meddelade att han åkt 5 gånger sedan i december 2022 och 
det har inte fungerat någon gång med rampservicen. 
Sari delgav att Rh-gruppen kommer hålla ett möte med Miljöpar-
tiet kring detta via Teams under morgondagen. 
Yvonne tyckte att vi borde fråga S och MP om varför de svängt i 
frågan kring rampservice. 
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d) Verksamheten 2023 
1) Verksamhetsplan 2023 
Lena meddelade att hon och Jaan ska ses i veckan för att ta 
fram förslag till Verksamhetsplan 2023. 

 
e) Årsmöte 2023 

1) Inbjudan 
Styrelsen beslutade: 
att godkänna föreslagen inbjudan. 
 
2) Seminarium 
Sari meddelade att Anton Fendert (MP) tackat ja till att med-
verka vid seminariet ”Vad vill regionen?”. Däremot har Talla 
Alkurdi (S) inte svarat ännu. 
 
3) Dag- och arbetsordning 
Styrelsen beslutade: 
att anta föreliggande dag- och arbetsordning för årsmötet. 
 
4) Presidium 
Sari meddelade att både Åsa Strahlemo och Annelie Arnes-
dotter har tackat nej till att vara årsmötesordförande. 
Styrelsen beslutade: 
att uppdra åt Sari att tillfråga Stefan Sundkvist, DHRs för-

bundskansli om att vara årsmötesordförande. Om inte 
Stefan kan tillfrågas Gunder Wåhlberg. 

 
5) Verksamhetsberättelse 
Styrelsen diskuterade och kompletterade Verksamhets- 
berättelsen. 
 
6) Verksamhetsplan 2023-2024 
Verksamhetsplan 2023-2024 diskuterades. 
Jaan meddelade att Huddingeavdelningen tillsammans med 
DHR-regionen kommer att anordna en temakväll den 13 april 
med Christina Tallberg. 
 
7) Budget 2023-2024 
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Jaan meddelade att vi fortfarande inte vet vad vi kommer att få 
i landstingsbidrag varför Budget 2023-2024 får tas vid det ex-
tra styrelsemötet den 21 mars men som det ser ut kommer 
DHR-regionen gå med ett underskott. 
 
8) Övrigt 
Yvonne föreslog att uttalanden skrivs kring rampservice och 
avgifterna på hjälpmedel. 

 
f) Uppstartsmöte med nya styrelsen 

Styrelsen beslutade: 
att hålla ett uppsamlingsmöte med nya styrelsen lördagen 

den 6 maj klockan 10-16 på DHR-regionens kansli. 
 
g) Mandat och budget för arbetsgrupp DHR 100 år 
Styrelsen beslutade: 
att Patrick, förutom Anna och Ingela, ingår i gruppen. 

 
§ 16. Rapporter 

 
a) Arbetsgrupperna 

1) Lokalgruppen 
Magnus sa att avtalet behöver läsas på. 
Styrelsen beslutade: 
att uppdra åt Sari att kontakta Balder för visning av kontors-

lokaler på Kavallerivägen 24. 
 

2) Utvecklingsgruppen 
Rapport från Utvecklingsgruppen förelåg. 
Styrelsen beslutade: 
att godkänna rapporten. 

 
3) Övriga arbetsgrupper 
Inget nytt fanns att rapportera. 

 
b) Medlemsstatistik 
Ingela rapporterade utifrån utsänd medlemsstatistik att medlems-
antalet inom regionen den 30 februari var ? personer. 
 
c) Kanslirapport 
Punkten bordlades. 
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§ 17. Anmälningsärenden 
a) Aktuellt från Databasen Socialrätt 

Johan berättade om en dom i Kammarrätten Göteborg där 
Malmö kommun hade överklagat ett beslut om att en person 
skulle få bistånd i form av ledsagning vid träning på gym tre dagar 
i veckan. Kammarrätten ansåg att det är en skälig levnadsnivå att 
träna tre dagar i veckan. 

Vid en dom i Högsta förvaltningsdomstolen kom de fram till att om 
en inte följer tiden för Försäkringskassans föreskrifter vid tidsredo
visningar får en inget utbetalt. 

§ 18. ÖVRIGA FRÅGOR 
a) Anmälan av frågor till nästa styrelsemöte 

Det extra styrelsemötet den 21 mars kommer att fokusera på eko
nomin och årsmötet. 

§ 19. SAMMANTRÄDETS AVSLUTNING 
Ordförande avslutade styrelsemötet. 

~ 
In_ 

~s~:~ 
Jaan Kaur 
Ordförande 

Anna Weste berg_ 
Justerare 
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